

服務條款

歡迎使用我們的線上課程服務！使用本網站即表示您同意以下條款：

1. 課程訪問

您在付款後將獲得相應的課程訪問許可權，僅限個人使用，不得轉售或共用。

2. 知識產權

本網站提供的課程內容（視頻、文檔、音頻等）均為我們的知識產權，未經許可不得複製、傳播或商用。

3. 使用限制

您不得使用本課程進行任何違法行為，包括但不限於侵犯版權、傳播惡意軟體等。

4. 責任限制

我們提供的課程僅用於教育與參考，不對個人成果或收益作出保證。

5. 修改與更新

我們有權隨時更新服務條款，最新版本將發佈於本頁面。

Terms of Service

Welcome to our online course service! By using this website, you agree to the following terms:

1、Course Access

Upon payment, you will obtain access to the corresponding course(s). Access is for your personal use only and may not be resold or shared with others.

2、Intellectual Property

All course content provided on this website (including videos, documents, audio, etc.) is our intellectual property. It may not be copied, distributed, or used for commercial purposes without our prior permission.

3、Usage Restrictions

You may not use the courses for any illegal activities, including but not limited to copyright infringement or distributing malicious software.

4、Limitation of Liability

The courses we provide are for educational and reference purposes only. We do not guarantee any specific individual results or earnings.

5、Modifications and Updates

We reserve the right to update these Terms of Service at any time. The latest version will be posted on this page.